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Abstract (en)
The bib-type clothing protection, made of material, paper or the like, for covering the clothing of the user in the chest area when eating and drinking
has two upper continuations for applying the clothing protection, which continuations lead to the left and right of the neck of the user to the rear
during use. The end regions of the continuations (3), which lead downwards a short way over the shoulders of the user during use, are provided with
weights (6) or have a device (5; 7) for applying weights (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Latzartiger Kleidungsschutz aus Stoff, Papier oder dgl. zum Abdecken der Kleidung des Benutzers im Brustbereich beim Essen und Trinken, mit
zwei oberen Fortsätzen zur Anbringung des Kleidungsschutzes, die bei Benutzung links und rechts des Halses des Benutzers nach hinten führen.
Die Endbereiche des Fortsätze (3), die bei Benutzung über die Schultern des Benutzers ein Stück abwärts führen, sind mit Gewichten (6) versehen
oder weisen eine Einrichtung (5; 7) zur Anbringung von Gewichten (6) auf.
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